
 

MassMutual Asia Sales Promotion  
Gift Redemption Authorization Letter 

美國萬通亞洲推廣活動禮品代領授權書  
 

Policy Number(s): 
保單編號：                      
Name of Proposed Policyowner: 
準保單持有人姓名：                    
ID/Passport No. of Proposed Policyowner: 
準保單持有人身份證明文件 /護照號碼：                 
 
I, the proposed policyowner listed above, have applied for designated plan with MassMutual Asia Ltd. (“MassMutual Asia”) and am named as the policyowner of 
the said policy(ies). If the policy(ies) is/are approved and issued by MassMutual Asia and I am entitled to the following gift(s), I agree to be bound by the terms 
and conditions stated below and authorize the designated consultant named below to collect the designated gift(s) on my behalf, receipt of which is hereby 
acknowledged. 
 
本人為上列保單的準保單持有人，現向美國萬通保險亞洲有限公司 (「美國萬通亞洲」 )申請指定計劃 ，並將作為有關保單的保單持有

人。如本人成功投保及獲簽發保單，並合資格獲贈以下任何禮品，本人同意遵守下列的條款及細則，並授權下列顧問代表本人領取美

國萬通亞洲指定的禮品，並確認已收取禮品。  
 
Hong Kong and Macau Policies 香港及澳門保單  

One set of 24K Gold Foil “Where dreams are made” Wish Tree &Wish Charms 

24K 金箔「敢想」願望樹金箔畫連金箔掛飾乙套 
 
Name of Consultant 
顧問姓名：                      
ID No. of Consultant 
顧問身 份 證 號 碼 ：                    
 
Terms & conditions of Gift Redemption:  
1. Insurance application should be made from February 25, 2013 to April 19, 2013 and approved on or before May 29, 2013, and reached our specified 

requirements. Gift redemption letter will be issued after the policy is issued. Gift will be given to policyowners whose policies are issued in Hong Kong and 
Macau. 

2. You may designate a consultant to redeem the gift using this authorization letter. To redeem the gift, the consultant is required to present the original of the 
redemption letter, the original of his/her ID/Passport, and the completed authorization letter containing your name, policy number, your ID/Passport No., 
name of the consultant and your authorized signature (that should be matched with your signature on your insurance application), together with a copy of 
your ID/Passport and the original of his/her ID/Passport. Information contained on the copy of your ID/Passport will be verified by our cashier/the supplier 
of the gift, and the copy of your ID/Passport will be returned to the designated person after the said verification procedure is completed.  

3. The redemption letter is valid only if it bears the company chop of MassMutual Asia Ltd. and the designated policy is in force. Photocopy of the redemption 
letter is not acceptable. The gift is only available for redemption within the redemption period shown in the redemption letter and shall expire after the 
redemption period. 

4. Every eligible policy and insured person is entitled to one promotional offer only during the promotion period. The gift will be presented to the policyowner. 
5. MassMutual Asia Ltd. will not be responsible for the quality of products or any transaction or dispute between the customer and the merchant. The supplier 

of the gift is solely responsible for the quality and availability of the products / services supplied. 
6. Should you request to cancel your policy during the cooling off period, you are required to refund the value of the gift(s) redeemed to MassMutual Asia Ltd. 
7. The redemption letter may not be redeemed for cash and will not be issued again in the event of loss or damage. The gift may not be replaced once receipt is 

confirmed. 
8. MassMutual Asia Ltd. reserves the right to vary or modify any of the above terms and conditions without any prior notification. In case of any dispute, 

MassMutual Asia Ltd. reserves the final decision right.  
禮品換領條款及細則：  

1. 投保優惠只適用於由 2013 年 2 月 25 日至 2013 年 4 月 19 日遞交，並於 2013 年 5 月 29 日或之前獲批核，並達致是次推廣活動所

訂的要求。禮品換領信將於保單簽發後方會發出。於香港及澳門簽發的合資格保單的保單持有人將獲贈指定禮品。  

2. 閣下可以填妥本授權書委託顧問代領指定禮品。如由顧問代領指定禮品，顧問必須出示禮品換領信正本、其身份證明文件／護照

正本以及填妥的本授權書，內載資料須包括閣下的姓名、保單編號及身份證明文件／護照號碼、顧問姓名以及閣下的授權簽署 (以

投保申請書內樣式為準 )。此外，顧問必須出示閣下的身份證明文件／護照副本，方可領取上述禮品。本公司的繳款部 /有關禮品

供應商會核對閣下的身份證明文件／護照副本上的資料，以確認有關資料。閣下的身份證明文件／護照副本會於核對過程完成後

交還代領人。  

3. 禮品換領信必須經由本公司蓋章並於指定保單有效時方為有效；換領禮品時，必須出示禮品換領信正本，影印本無效。閣下必須

於換領信內註明的換領期內領取禮品；換領期過後，換領信即告失效。  

4. 每份保單及每位受保人於優惠期內只可獲贈指定禮品乙份，獲贈禮品者需為保單持有人。  

5. 美國萬通保險亞洲有限公司對於產品質素或客戶與商戶之間的任何交易或爭議恕不負責。有關產品/服務之質素及供應情況一概由禮品

之供應商負責。 

6. 若閣下於保單冷靜期內要求取消保單，閣下需退回禮品的等值金額予美國萬通保險亞洲有限公司。  

7. 禮品換領信不可兌換現金，如有遺失或損毀，恕不獲補發。指定禮品一經簽收，恕不退換。  

8. 美國萬通保險亞洲有限公司保留權利隨時修改、增刪或詮釋此細則內一切條款，而毋須另行通知。如有任何爭議，美國萬通保險

亞洲有限公司將保留最終決定權。  
 
 
Proposed Policyowner’s Signature            Date 
準保單持有人簽署：              日期：      
      *Must be the same as the signature on the application form 必須與投保申請書簽署式樣相同  

(附件)
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